
Farm Information

La Candelilla is a private company owned by seven brothers/ brothersin-law (Ricardo Her-

nandez, Didier Sanchez, Mario Sanchez, Pablo Sanchez, Hugo Naranjo, Mario René Solis 

y Enrique Rivera). They all own between 3 to 5 small farms and mill their Coffee at La 

Candelilla Mill. 

La Candelilla Estate is located in the municipality of Tarrazú, Costa Rica. The farm is well 

known as one of the pioneers in the production of micro-lots in Costa Rica and has be-

come famous for producing washed, natural and honey-processed coffees of excellent 

quality. The farm grows and experiments with different varieties, including Caturra, Catuai, 

Typica, Geisha and SL28. Candelilla was one of the first farms in Costa Rica to introduce 

Africanbeds for the drying process, and was one of the first to fully focus on processing 

micro-lots in their own micro-mill.
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Coffees

Floral Citric Fruits Cream

COSTA RICA
La Candelilla Estate 
Washed

Country:	 Costa Rica

Region:	 San Marcos, Tarrazú

Farm: 	 La Candelilla Estate

Farm Size: 	 7 ha.

Altitude: 	 1.750 masl.

Variety:	 Caturra, Catuai

Processing:	 Washed

Grade:	 SHB

High Sweetness Smooth Juicy



Farm Information

La Candelilla ist ein privates Unternehmen im Besitz von sieben Brüdern/

Schwägern (Ricardo Hernandez, Didier Sanchez, Mario Sanchez, Pablo Sanchez, 

Hugo Naranjo, Mario René Solis und Enrique Rivera). Sie alle besitzen zwis-

chen 3 und 5 kleine Farmen und mahlen ihren Kaffee in der Mühle La Candelilla.  

La Candelilla Estate befindet sich in der Gemeinde Tarrazú, Costa Rica. Die Farm ist bekannt 

als einer der Pioniere in der Produktion von Kleinstparzellen in Costa Rica und ist berühmt 

für die Herstellung von gewaschenen, natürlichen und mit Honig verarbeiteten Kaffees 

von hervorragender Qualität. Die Farm baut verschiedene Sorten an und experimentiert 

mit ihnen, darunter Caturra, Catuai, Typica, Geisha und SL28. Candelilla war eine der ersten 

Farmen in Costa Rica, die afrikanische Betten für den Trocknungsprozess einführte, und 

war eine der ersten, die sich voll und ganz auf die Verarbeitung von Kleinstpartien in ihrer 

eigenen Mikromühle konzentrierte.
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Kaffees

COSTA RICA
La Candelilla Estate 
Washed

Land:	 Costa Rica

Region:	 San Marcos, Tarrazú

Farm: 	 La Candelilla Estate

Farmgröße: 	 7 ha.

Anbauhöhe: 	 1.750 masl.

Varietät:	 Caturra, Catuai

Aufbereitung:	Washed

Grade:	 SHB

Floral Zitrusfrüchte Cream

Hohe Süße Weich Saftig


